

South America Prayer Newsletter (week of 12/3 – 9, 2023)

Prayers for Chile Church

1. Pray for the youth camp in January. Ask the Lord to protect the planning, so that it can be held smoothly as scheduled. Pray that brothers and sisters as well as their friends and families will be encouraged to attend. Also pray that through this camp, more people can experience God's grace and come to know Him.
2. Pray for sister Fun's family. She's one of the 5 church core leaders. Sister Fun is on a business trip in China for 2 months. Pray for travel safety, strength and good health. Pray for God's continuous leading and protection for her mind and soul. Also, pray for her husband who is taking care of the 4 children in Chile.
3. Pray for sister Mei's husband, Mr. Cheung. He has been experiencing dizziness and heart discomfort ever since he was robbed by gangsters. Probably still very traumatized. Please pray for God's healing for his physical health as well as emotional and spiritual wellbeing. Also pray for sister Mei. She has often felt unwell recently. Ask our Lord to protect her and sustain her as well.

南美洲 (week of 12/3 – 9, 2023)

為智利教會禱告:

1. 為下次營會禱告，求主保守看顧我們一月份的營會能夠順利如期舉行，希望弟兄姊妹和親人朋友踴躍參加，也希望藉著這次的營會，可以讓更多的人認識主，讓主的恩典能夠臨到更多的家庭當中
2. 為芬姊妹一家禱告，芬姊妹因為工作的原因而出差中國，這兩個月的時間都會在中國學習，求主與她同行，她或出或入都有主同在，賜給她智慧，健康，平安，喜樂，保守看顧她的心懷意念，也求主與她的家人同在，保守看顧她的丈夫與兒女在智利的生
活。
3. 為美姊妹的丈夫張先生禱告，他自從被歹徒搶劫之後就常常頭暈

和心臟不舒服，可能是驚恐過度，求主醫治他身體的疾病，為他剛強壯膽，讓他依靠主度過難關。也為美姊妹的身體禱告，最近她常常感到身體不適，求主醫治賜福賜福憐憫她，讓她元氣復原。